

Title (en)  
PRECIPITATION OF PROTEINS.

Title (de)  
NIEDERSCHLAG VON PROTEINEN.

Title (fr)  
PRECIPITATION DE PROTEINES.

Publication  
**EP 0072843 A1 19830302 (EN)**

Application  
**EP 82900759 A 19820128**

Priority  
US 23547681 A 19810218

Abstract (en)  
[origin: WO8202841A1] Total or fractional precipitation of proteins from salt-containing proteinaceous solution or suspension mixtures is induced or enhanced by subjecting the proteinaceous mixture to a desalting treatment, for example, by electro dialysis. In one aspect of the invention, the desalting treatment is used in conjunction with the addition of heavy metal ions to the proteinaceous mixture to provide a synergistic effect on the precipitation of the protein fraction. In another aspect of the invention, the desalting treatment, either with or without the heavy metal ion addition, is employed as an integral part of a selective plasmapheresis procedure for the removal or recovery of one or more selected plasma proteins from blood plasma.

Abstract (fr)  
La precipitation totale ou par fractionnement de proteines a partir de melanges en suspension ou en solution proteiques contenant un sel est induite ou amelioree en soumettant le melange proteique a un traitement de dessalement par exemple par electro-dialyse. Dans un aspect de l'invention, le traitement de dessalement est utilise conjointement avec l'addition d'ions metalliques lourds au melange proteique pour obtenir un effet de synergie sur la precipitation de la fraction de proteines. Dans un autre aspect de l'invention, le traitement de dessalement, avec ou sans addition des ions metalliques lourds, est utilise comme une partie integrale d'un procede de plasmapherese selective pour enlever ou recuperer une ou plusieurs proteines de plasma du plasma sanguin.

IPC 1-7  
**B01D 13/02**

IPC 8 full level  
**A23C 9/144** (2006.01); **A23J 1/06** (2006.01); **A23J 1/20** (2006.01); **A61M 1/34** (2006.01); **B01D 61/44** (2006.01); **C07K 1/30** (2006.01); **C07K 14/76** (2006.01); **C07K 16/06** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**A23C 9/144** (2013.01 - EP); **A23J 1/06** (2013.01 - EP); **A23J 1/205** (2013.01 - EP); **A61M 1/3472** (2013.01 - EP); **A61M 1/3486** (2014.02 - EP US); **B01D 61/44** (2013.01 - EP US); **C07K 1/30** (2013.01 - EP); **C07K 14/76** (2013.01 - EP); **C07K 16/065** (2013.01 - EP); **A23V 2002/00** (2013.01 - EP); **B01D 2311/18** (2013.01 - EP); **B01D 2311/2642** (2013.01 - EP); **Y02A 20/124** (2017.12 - EP)

C-Set (source: EP)  
**A23V 2002/00 + A23V 2250/54242 + A23V 2250/5434 + A23V 2300/34 + A23V 2300/40**

Designated contracting state (EPC)  
CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8202841 A1 19820902**; CA 1210759 A 19860902; EP 0072843 A1 19830302

DOCDB simple family (application)  
**US 8200106 W 19820128**; CA 396026 A 19820211; EP 82900759 A 19820128